
Referat, bestyrelsesmøde Væltesbakke 

 

Dato:  Mandag d. 10/2-25 

Deltagere:  Søren, Gert, Karen og Anette (afbud fra Leif) 

 

1. Siden sidst 
- Bestyrelsen konstituerede sig med Søren som formand og Anette som kasserer 
- Der er lavet kontrakt med Mariagerfjordvand om opkrævning af kontingent i februar 

2. Generalforsamling 
- Forslag om d. 7/6-25 i Multihuset eller på Vildmosen, Anette undersøger om der er ledigt 

(alternativt undersøges d. 21/6) 
3. Økonomi 

- 8 husstande har ikke betalt kontingent for 2024 
- Beholdning pr. 31/12-24 var kr. 24.944,59 

4. Andet 
- Generelt fred og ro i området 


